
Sestra moje bake je imala Down’ov sindrom. Umrla je pre četrdeset godina u svojoj tridesetoj godini. Da li to znači da ću i ja imati povećanu verovatnoću da rodim dete sa Down-ovim sindromom?
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To nije uobičajeno. Vrlo su male šanse da je ona imala nasleđen oblik translokacije Down-ovog
sindroma, u kom slučaju Vi bi mogli biti nosilac. Ispitivanja hromozoma nisu rađena pre 1959
godine, tako da porodica nije mogla znati koju je vrstu Down-ovog sindroma ona imala. Ukoliko
želite da budete sasvim sigurni da Vi niste nosilac potrebno je uraditi ispitivanje hromozoma iz
Vaše krvi.
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